
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 20 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 18 

november 2009 kl 15.30 - 15.55 

   

Justerat den 25 november 2009 Anslaget den 26 november 2009 

   

   

   

Ann-Katrin Åslund Petter Lindfors Roger Mogert 

  

Närvarande:  

  

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Regina Kevius (m) 

Roger Mogert (s) 

Teres Lindberg (s) 

Emilia Hagberg (mp) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Margareta Björk för Sten Nordin (båda m) 

Berthold Gustavsson för Rolf Könberg (båda m) 

Malte Sigemalm för Carin Jämtin (båda s) 

Mirja Räihä Järvinen för Tomas Rudin (båda s) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Daniel Valiollahi (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Stefan Nilsson (mp) 

Inger Stark (v) 

  

Föredragande borgarråd Ulla Hamilton (m) 

Kristina Alvendal (m) 

Lotta Edholm (fp) 

Joakim Larsson (m) 

Ulf Kristersson (m) 

Madeleine Sjöstedt (fp) 

 

Dessutom var stadsdirektör Irene Svenonius samt stabschef Charlotte Broberg 

närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Petter Lindfors (m) och Roger Mogert (s) utsågs att tillsammans med ord-

föranden  Ann-Katrin Åslund (fp) justera dagens protokoll. Justering äger rum 

onsdagen den 25 november 2009.  

 

 

§ 2  

Fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens handikappråd  

Val-PM 2009:9  

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda ärendet om fyllnadsval 

som ersättare i kommunstyrelsens handikappråd.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att  

åter bordlägga fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens handikappråd. 

 

 

§ 3  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

16/10 - 22/10 2009 anmäldes (bilaga 20:1).  

 

 

§ 4  

Installation av Ecofont - ett litet steg mot en stor lösning 

Motion 2009:24 

Dnr 317-1348/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Mattias Ericson (v) i vilken han 

yrkar att kommunfullmäktige beslutar att Ecofont ska installeras på stadens 

samtliga datorer och användas som standartypsnitt. Ecofont är ett gratis typsnitt 

som kan laddas ned från en hemsida på Internet.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:192. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:192. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2009:24) av Mattias Ericson (v) om Installation av Ecofont - ett litet 

steg mot en stor lösning avslås.  

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:192. 

 

 

§ 5  

Anmälan av delegationsbeslut fattade inom stadsledningskontoret, KF/KS 

kansli, rotlar och partikanslier under tertial 2, 2009  

Dnr 013-930/2009  

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om anmälan av delegationsbeslut 

fattade inom stadsledningskontoret, KF/KS kansli, rotlar och partikanslier under 

tertial 2, 2009.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:181. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Anmälan av delegationsbeslut fattade under andra tertialet 2009 avseende  

avtal, personalärenden, resor och utlämnande av allmän handling m.m. 

godkänns.  

 

 

§ 6  

Medlemskap i SABO 

Motion 2008:76 

Dnr 316-2446/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Leif Rönngren (s) i vilken han yrkar 

att stadens tre allmännyttiga bostadsföretag omedelbart ansöker om inträde i 

SABO. 
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Borgarrådet Larsson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:206. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:206. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:206.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:76) av Leif Rönngren (s) om Medlemskap i SABO avslås i 

enlighet med vad föredragande borgarråd anfört i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och 

Livhs gemensamma yrkande.   

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 7  

Revidering av riktlinjer för handläggning och dokumentation av barn- och 

ungdomsärenden 

Dnr 325-972/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om revidering av riktlinjer för hand-

läggning och dokumentation av barn- och ungdomsärenden.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:188. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Förslag till reviderade riktlinjer för handläggning och dokumentation av 

barn- och ungdomsärenden godkänns, bilaga till utlåtandet.  
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§ 8  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

23/10 - 29/10 2009 anmäldes (bilaga 20:2).  

 

 

§ 9  

Överenskommelse med Fastighets AB Bromma Center Södra och KF 

Fastigheter AB om exploatering för handelsändamål inom fastigheten 

Ulvsunda 1:1 (Bromma Center) i Riksby samt avtal med AB 

Storstockholms Lokaltrafik avseende reservat för Tvärbanan 
Genomförandebeslut 

Hemställan från exploateringsnämnden 

Villkorat av kommunfullmäktiges godkännande senast den 31 december 2009 

Dnr 302-1401/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en hemställan från exploateringsnämnden om 

Överenskommelse med Fastighets AB Bromma Center Södra och KF Fastig-

heter AB om exploatering för handelsändamål inom fastigheten Ulvsunda 1:1 

(Bromma Center) i Riksby samt avtal med AB Storstockholms Lokaltrafik 

avseende reservat för Tvärbanan. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:179. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:179. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2009:179. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:179. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Genomförandet av exploatering inom fastigheten Ulvsunda 1:1 (Bromma 

Center) omfattande investeringsutgifter om 172 miljoner kronor god-

känns. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att genomföra projektet. 

Investeringsutgifter för 2009 och 2010 ska rymmas i nämndens investe-

ringsbudget för dessa år. Finansiering för kommande år får beaktas i 

samband med budget för 2011. 
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2. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att träffa överenskommelse med KF 

Fastigheter AB m.fl. om exploatering avseende Ulvsunda 1:1 (Bromma 

Center) i enlighet med exploateringsnämndens beslut den 11 juni 2009, § 

23. 

3. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att träffa överenskommelse med 

Fastighets AB Bromma Center Södra om exploatering avseende Ulvsunda 

1:1 (Bromma Center) i enlighet med exploateringsnämndens beslut den 11 

juni 2009, § 23, samt att, om bolaget påkallar optionen i enlighet med 

överenskommelsens punkt 2.6, träffa överlåtelseavtal med bolaget på de 

villkor som där anges. 

4. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att träffa avtal med AB Stor-

stockholms Lokaltrafik avseende reservat för Tvärbanan i enlighet med 

exploateringsnämndens beslut den 11 juni 2009, § 23. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 10  

Förvärv av fastighetsbolag med fastigheter i Slakthusområdet  
Villkorat av kommunfullmäktiges godkännande senast 31 december 2009  
Dnr 302-2056/2009  

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förvärv av fastighetsbolag med 

fastigheter i Slakthusområdet. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:180. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av dels samtliga aktier i Fastighets 

AB Styckmästaren för en köpeskilling om 27,0 miljoner kronor, dels 

samtliga aktier i Impluvium Fyra AB för en köpeskilling om 18,3 miljoner 

kronor och i övrigt på de villkor som anges i utlåtandet godkänns. 

2. Stockholms Stadshus AB anmodas ge S:t Erik Markutveckling AB i 

uppdrag att genomföra köpen samt att teckna erforderliga avtal. 

3. Finansiering sker genom ett aktieägartillskott om 27,0 miljoner kronor 

från Stockholms Stadshus AB samt genom nyupplåning från staden till 

gällande villkor. Finansiering sker inom tidigare beviljad finansiell limit i 

enlighet med gällande finanspolicy. 
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4. Nya bolagsordningar för Fastighets AB Styckmästaren respektive 

Impluvium Fyra AB, bilaga 1 och 2 till utlåtandet, godkänns. 

5. Ny styrelse för Fastighets AB Styckmästaren (556026-2049) och 

Impluvium Fyra AB (556745-4862) utses enligt följande  

till ledamöter: Blomstrand, Per (ordförande), Strömgren Roland (vice 

ordförande), Johansson Kjaerboe, Inger 

till suppleant: Pettersson, Hans 

6. Lekmannarevisor och suppleant för denne i Fastighets AB Styckmästaren 

respektive i Impluvium Fyra AB utses enligt följande 

till lekmannarevisor: Rodin, Siv 

till lekmannarevisorssuppleant: Ernemo, Barbro. 

7. Protokollet i detta ärende förklaras omedelbart justerat. 

 

 

§ 11  

Arvodering av förtroendevald (kd) 

Dnr 019-2269/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om arvodering av förtroendevald (kd). 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:181. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Arvode ska utges till Erik Slottner (kd) med 55 procent av helt arvode från 

och med 1 januari 2010 till och med 31 oktober 2010, enligt utlåtandet. 

 

 

§ 12  

Säkra cykelparkeringar 

Motion 2008:82 

Dnr 314-2692/2008  

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann Mari Engel (v) i vilken hon 

anför att staden ska snabba på genomförandet av Cykelplan 2006 (i enlighet med 

vänsterpartiets budgetförslag).  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:193. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:193.  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2009:193. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:193. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:82) av Ann Mari Engel (v) om Säkra cykelparkeringar anses 

besvarad med vad som anförs i utlåtandet.  

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 13  

Bilfria söndagar i Stockholm 

Motion 2008:84 

Dnr 314-2788/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh (v) i vilken 

hon föreslår att vissa gator stängs av från biltrafik varje söndag i Stockholm.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:194.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2009:194. 
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Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:194. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:84) av Ann-Margarethe Livh (v) om Bilfria söndagar i 

Stockholm avslås.  

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:194. 

 

 

§ 14  

Utvidgning av Stockholm City Bikes till närförort och förort 

Motion 2008:85 

Dnr 314-2790/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) i 

vilken de föreslår att systemet med reklamfinansierade lånecyklar, Stockholm 

City Bikes, ska utökas till närförort och vissa förorter samt att systemets öppet-

tider förlängs.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:195.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:195. 

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets 

reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:195. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:85) av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) om Utvidgning av 

Stockholm City Bikes till närförort och förort anses besvarad med vad som 

anförs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 15  

Inga flera säsonger med hälsofarliga partiklar från dubbdäcken 
Skrivelse från Emilia Hagberg och Åsa Romson (båda mp) 
Dnr 314-804/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Emilia Hagberg och Åsa 

Romson (båda mp) i vilken de påtalar att staden har ett ansvar för att reglera bil-

trafiken så att trafikens hälsopåverkan blir acceptabel.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:182. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation som redovisas i promemoria 2009:182. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelse av Emilia Hagberg och Åsa Romson (båda mp) om ”Inga fler 

säsonger med hälsofarliga partiklar från dubbdäcken” anses besvarad med 

vad som sagts i promemorian. 
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Reservation  

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma  

yrkande.  

 

 

§ 16  

Uppföljning av åtgärdsprogram för miljökvalitetsnormer för luftkvalitet 

Remiss från Länsstyrelsen i Stockholms län 

Dnr 303-1684/2009 

Skrivelse 111 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Länsstyrelsen i Stockholms län av 

Uppföljning av åtgärdsprogram för miljökvalitetsnormer för luftkvalitet. 

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:183. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets 

reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:183.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Som svar på remissen ”Uppföljning av åtgärdsprogram för miljökvalitets-

normer för luftkvalitet” hänvisas till vad som sagts i promemorian. 

 

Reservation  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 17  

Detaljplan för del av Norra Djurgårdsstaden (västra delen), Hjorthagen 1:1 

m.fl. i stadsdelen Hjorthagen, Dp 2008-12203-54 

Dnr 311-2057/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för del av Norra 

Djurgårdsstaden (västra delen) i stadsdelen Hjorthagen. 

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:184. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2009:184. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:184. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Detaljplan för del av Norra Djurgårdsstaden (västra delen), Hjorthagen 1:1 

m.fl. i stadsdelen Hjorthagen, Dp 2008-12203-54, antas i enlighet med 

utlåtandet. 

2. Miljökonsekvensbeskrivning (MKB) med fördjupnings-PM av MKB som 

upprättats till detaljplanen godkänns. 

3. Det fördjupade programmet för Hjorthagen godkänns och läggs till grund 

för fortsatt planering.  

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 18  

Namn för nya kvarter och gator inom stadsdelarna Hässelby Gård och 

Vinsta 
Nya kvarter: Gräsklipparen, Häcksaxen, Jordfräsen, Kantskäraren, Lövräfsan, Skoveln, 

Röjsågen 

Nya namn på gator: Gräsklipparvägen, Rabattvägen, Redskapsvägen 
Dnr 312-2074/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om namn för nya kvarter inom stads-

delarna Hässelby Gård och Vinsta.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:183. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Som namn på nya kvarter fastställs Gräsklipparen, Häcksaxen, Jordfräsen, 

Kantskäraren, Lövräfsan, Skoveln och Röjsågen enligt bifogad karta till 

utlåtandet. 

2. Som namn på nya gator fastställs Gräsklipparvägen, Rabattvägen och 

Redskapsvägen enligt bifogad karta till utlåtandet. 

 

 

§ 19  

Vikten av elevers och föräldrars medverkan i stadens skolor 

Motion 2008:11 

Dnr 322-416/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Susanna Brolin och Karin Rågsjö 

(båda v) i vilken de bl.a. föreslår att Stockholms stad ska ha som mål att samtliga 

skolor i staden har en policy för en förtroendefull samverkan med föräldrar och 

elever.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:200.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas och vänsterpartiets gemensamma reserva-

tion i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:200. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:11) av Susanna Brolin och Karin Rågsjö (båda v) om Vikten 

av elevers och föräldrars medverkan i stadens skolor anses besvarad med vad 

som anförs i utlåtandet. 

 

Reservation  

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 20  

Ökad rörlighet på bostadsmarknaden 

Motion 2008:75 

Dnr 316-2445/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Leif Rönngren (s) i vilken han bl.a. 

föreslår att staden uppvaktar regeringen och kräver åtgärder för att återigen få 

igång byggandet av hyreslägenheter i Sveriges tillväxtmotor Stockholm.  

 

Borgarrådet Larsson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:205. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:205. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöjöpartiets reservation som redovisas 

i utlåtande 2009:205. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:75) av Leif Rönngren (s) om Ökad rörlighet på bostadsmark-

naden anses vara besvarad med vad föredragande borgarråd sagt i utlåtandet. 

 

Reservationer  

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och 

Livhs gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 21  

Införlivning av vissa dokument i Storstockholms brandförsvar 
Ansökan från Storstockholms brandförsvarsförbund 
Dnr 042-1908/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en ansökan från Storstockholms brandförsvars-

förbund om införlivning av vissa dokument i Storstockholms brandförsvar.  

 

Borgarrådet Larsson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:185. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Storstockholms brandförsvar beviljas införlivning av vissa, för verksam-

heten centrala handlingar rörande inspektion/tillsyn samt tillstånds-

hantering från den nu upphörda arkivbildaren i den nuvarande organisa-

tionens arkiv. 

2. En notering om vilka handlingar som förts över till den nya huvudmannen 

ska göras i den upphörda kommunala myndighetens arkivredovisning 

(Stockholms brandförsvar). 
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§ 22  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting, Kommunförbundet 

Stockholms län och Försäkringskassan beträffande personer i behov av 

andningshjälp i hemmet 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms län 
Dnr 327-1363/2009 

Skrivelse 112 

 

Kommunstyrelsen behandlade en överenskommelse mellan Stockholms läns 

landsting, Kommunförbundet Stockholm län och Försäkringskassan beträffande 

personer i behov av andningshjälp i hemmet. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:184. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting, Kommunförbundet 

Stockholms län och Försäkringskassan, beträffande personer i behov av 

andningshjälp i hemmet godkänns, bilaga 2 till promemorian. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 23  

Avtalsmall avseende läkarinsatser i särskilda boenden och daglig verksam-

het enligt hälso- och sjukvårdslagen 26 d §  
Rekommendation från Kommunförbundet i Stockholms län 

Dnr 327-1364/2009 

Skrivelse 113 

 

Kommunstyrelsen behandlade en rekommendation från Kommunförbundet 

Stockholms län av avtalsmall avseende läkarinsatser i särskilda boende och dalig 

verksamhet enligt hälso- och sjukvårdslagen 26 d §. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:185 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 20  2009-11-18 

17 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Avtalsmall avseende läkarinsatser i särskilda boenden och dagliga verksam-

heter enligt hälso- och sjukvårdslagen 26 d § godkänns, bilaga till prome-

morian. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till vänsterpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:185. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 24  

Bergmanbiograf i Stockholm 

Motion 2008:64 

Dnr 328-2126/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Roger Mogert (s) i vilken han 

föreslår att staden aktivt medverkar till etableringen av en biograf till Ingmar 

Bergmans minne.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:210. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas och vänsterpartiets gemensamma reserva-

tion i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:210. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:64) av Roger Mogert (s) om Bergmanbiograf i Stockholm 

anses besvarad med vad som sagts i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.   
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§ 25  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

30/10 - 5/11 2009 anmäldes (bilaga 20:3).  

 

 

§ 26  

Uppföljning av resursfördelningsmodell för ekonomiskt bistånd 

Dnr 325-2777/2006 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om uppföljning av resursfördelnings-

modell för ekonomiskt bistånd.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:177. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Uppföljning av resursfördelningssystemet för ekonomiskt bistånd (dnr 325-

715/2004) enligt kommunfullmäktiges beslut den 17 juni 2004 godkänns. 

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:177. 

 

 

§ 27  

Redovisning av motioner, inlämnade före den 1 januari 2009, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen 

Dnr 019-523/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om redovisning av motioner, inläm-

nade före den 1 januari 2009, som inte behandlats av kommunstyrelsen.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:178. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Redovisningen av motioner, inlämnade före den 1 januari 2009, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen godkänns.  

 

 

§ 28  

Uppföljning av budget 2009. Tertialrapport 2 med delårsbokslut per den  

31 augusti 2009 

Dnr 113-1903/2009 

 

Kommunstyrelsen; Redovisning av utredningsuppdrag från kommun-

fullmäktige om små verksamheter inom socialtjänsten 

Dnr 329-2609/2006 

 

Rapport om uppföljning av ramavtal om enstaka platser, stadens vård- och 

omsorgsboende för äldre, hemtjänst i kommunal och privat regi samt led-

sagning och avlösning enligt LSS och SoL 2008 

Dnr 327-1181/2009 

 

Idrottsnämnden; Inriktningsbeslut avseende anläggning av en konstgräs-

plan för fotboll på Gröndals bollplan, hemställan om att nämnden tillförs 

6,0 mnkr av markförsäljningsintäkter 

Dnr 328-532/2007 

 

Revidering av inriktningsbeslut om ny samverkanscentral 

Dnr 314-1409/2008 

 

Kommunstyrelsen; Miljökvalitetsnormen för PM10 ska uppnås och staden 

ska vidta åtgärder enligt regeringens åtgärdsprogram 

Dnr 303-3850/2007 

 

Kommunstyrelsen; Stadsledningskontoret ges i uppdrag att inarbeta 

åtgärdsprogrammet (omgivningsbuller) inom ramen för stadens Miljö-

program 

Dnr 314-194/2009 

 

Utbildningsnämnden; Hemställan om ansvaret för sjukhusundervisningen 

Dnr 211-2912/2005 

 

Utbildningsnämnden; Kvalitetsredovisningen för stadens pedagogiska delar 

har överlämnats till kommunstyrelsen för beaktande av de åtgärdsförslag 

som avser förskola och sfi 

Dnr 322-1395/2009 
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§ 28, forts  

 

Kommunstyrelsen; Skrivelse från Yvonne Ruwaida m.fl. (mp) om informa-

tion angående finanskrisen 

Dnr 109-2372/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om uppföljning av budget 2009 - 

Tertialrapport 2 med delårsbokslut per den 31 augusti 2009. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:176. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:176. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:176. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:176. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Delårsbokslut per 31 augusti 2009 för Stockholms stad godkänns. 

2. Ansvaret för upplåtelse av frivilliga torghandelsplatser överförs från 

fastighetsnämnden till trafik- och renhållningsnämnden. 

3. Investeringsmedel om 1,0 miljoner kronor för Skateboardparken Street 

Plaza förs över från idrottsnämnden till Skarpnäcks stadsdelsnämnd. 

4. Deltagandet i den statliga försöksverksamheten med sfi-bonus och kvali-

tetshöjande insatser inom svenskundervisning för invandrare (sfi) 

godkänns. 

5. Nämnderna får behålla 50 procent av statsbidragsintäkterna för flykting-

mottagning från och med 2009. 

6. Bedömningskansliet vid socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden perma-

nentas från och med 2010-01-01. 

7. Revidering av inriktningsbeslut om en ny samverkanscentral (räddnings-

central), dnr 314-1409/2008 godkänns i enlighet med stadslednings-

kontorets tjänsteutlåtande. 

8. Kommunstyrelsens uppdrag om att miljökvalitetsnormen för PM10 ska 

uppnås och att staden ska vidta åtgärder enligt regeringens åtgärds-

program, dnr 303-3850/2007, godkänns enligt redovisning i stadsled-

ningskontorets tjänsteutlåtande. 
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9. Kommunstyrelsens uppdrag om att inarbeta åtgärdsprogrammet (omgiv-

ningsbuller) inom ramen för stadens Miljöprogram, dnr 314-194/2009, 

godkänns enligt redovisning i stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

10. Kommunstyrelsens uppdrag att finna en ansvarsfull finansiering av till-

byggnad av Stockholms stadsbibliotek godkänns med hänvisning till 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. Till följd av att finansiering 

saknas fullföljs inte tillbyggnaden. 

11. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden får i uppdrag att ta fram förslag 

till övergripande riktlinjer för hur stadens nämnder ska arbeta för att följa 

lagstiftningen om nationella minoriteter och minoritetsspråk 

12. Medel om 20,0 miljoner kronor inom Miljömiljarden ska finansiera 

insatser som görs i samband med miljöhuvudstadsåret. 

13. Revidering av årsmål på indikatorer godkänns enligt ärendets bilaga 4 till 

utlåtandet. 

14. Utredning angående översyn av resursfördelningssystemet för omsorgen 

om personer med funktionsnedsättning godkänns enligt ärendets bilaga 6 

till utlåtandet. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att utreda justering av 

resursfördelning för neuropsykiatri. 

Kommunstyrelsen beslöt för egen del följande 

1. Tertialrapport 2 för år 2009 för Stockholms stad godkänns. 

2. Nämnderna medges budgetjustering för ökade nettokostnader med  

89,3 miljoner kronor. Finansiering sker ur Central medelsreserv: 2. Till 

kommunstyrelsens förfogande för oförutsedda behov i 2009 års budget. 

3. Nämnderna medges budgetjustering för ökade nettokostnader för presta-

tionsförändringar med 553,8 miljoner kronor. Finansiering sker ur Central 

medelsreserv: 3. Till kommunstyrelsens förfogande för prestationsför-

ändringar i 2009 års budget. 

4. Nämnderna medges budgetjustering för ökade utgifter inom investerings-

planen med 0,2 miljoner kronor. Finansiering sker genom att omdisponera 

i Central medelsreserv: 4 Till kommunstyrelsens förfogande för oförut-

sedda behov i 2009 års budget. 

5. Nämnderna medges budgetjustering för ökade nettokostnader med  

7,6 miljoner kronor. Finansieringen sker genom att omdisponera för ända-

målet avsatta medel under Kommunfullmäktige m.m. i 2009 års budget. 

6. Nämnderna medges budgetjustering för ökade nettokostnader med  

14,3 miljoner kronor. Finansiering sker genom att ta i anspråk i tidigare 

bokslut avsatta medel. 

7. Nämnderna beviljas stimulansbidrag med 53,2 miljoner kronor för in-

komna ansökningar, under förutsättning att kraven enligt fastställda anvis-

ningar för stimulansbidrag uppnås. Finansieringen sker genom att ta i 

anspråk i tidigare bokslut avsatta medel. 

8. Nämndernas budgetar justeras för ökade kostnader och intäkter med  

192,9 miljoner kronor för redovisade omslutningsförändringar samt för 

övriga omfördelningar och justeringar enligt bilaga 2 till utlåtandet. 

9. Skarpnäcks stadsdelsnämnds hemställan om avveckling av resultatenhet 

Hammarbyhöjdens servicehus godkänns. 

10. Rapport om små verksamheter inom socialtjänsten, dnr 329-2609/2006, 

godkänns 
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11. Rapport om uppföljning av ramavtal om enstaka platser, stadens vård- och 

omsorgsboende för äldre, hemtjänst i kommunal och privat regi samt 

ledsagning och avlösning enligt LSS och SoL 2008, dnr 327-1181/2009, 

godkänns. 

12. Idrottsnämndens hemställan om att nämnden tillförs 6,0 mnkr av 

markförsäljningsintäkter avseende anläggande av en konstgräsplan för 

fotboll på Gröndals bollplan, dnr 328-532/2007, avslås med hänvisning 

till stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

13. Utbildningsnämndens hemställan om ansvaret för sjukhusundervisningen, 

dnr 322-2912/2005, avslås med hänvisning till stadsledningskontorets 

tjänsteutlåtande. 

14. Utbildningsnämndens kvalitetsredovisning för stadens pedagogiska delar, 

dnr 322-1395/2009, godkänns. 

15. Skrivelse från Yvonne Ruwaida m.fl. (mp) om information angående 

finanskrisen, dnr 109-2372/2008, anses besvarad med hänvisning till 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

16. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden medges rätt att beställa och 

hyresföra ombyggnadsåtgärder för Bandhagshemmet till en hyresgene-

rerande kostnad om 24,6 miljoner kronor. 

17. Stadsdirektören ges i uppdrag att teckna erforderliga avropsavtal med 

anledning av införandet av Gemensam service-IT för Kommunfullmäktige 

m.m. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 29  

EU, Sverige och den inre marknaden. En översyn av horisontella bestäm-

melser inom varu- och tjänsteområdet (SOU 2009:71) 

Remiss från Utrikesdepartementet 

Dnr 001-1959/2009 

Skrivelse 114 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utrikesdepartementet av betänkan-

det EU, Sverige och den inre marknaden. En översyn av horisontella bestämmel-

ser inom varu- och tjänsteområdet.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:186. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”EU, Sverige och den inre marknaden. En översyn av 

horisontella bestämmelser inom varu- och tjänsteområdet (SOU 2009:71)” 

överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 30  

Stadens externa kommunikation, revisionsrapport nr 9/2009 

Remiss från stadsrevisionen, revisorsgrupp 1 

Dnr 050-1986/2009 

Skrivelse 115 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från stadsrevisionen av revisionsrapport 

nr 9/2009 Stadens externa kommunikation.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:187. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen av stadsrevisionens revisionsrapport nr 9/2009, 

”Stadens externa kommunikation” överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 31  

Regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen (RUFS 2010) - utställ-

ningsförslag 

Remiss från regionplane- och trafiknämnden 

Dnr 003-1586/2009 

Skrivelse 116 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från regionplane- och trafiknämnden av 

Regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen (RUFS 2010) - utställnings-

förslag.  
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Borgarråden Nordin och Alvendal (båda m) hade redovisat ärendet i prome-

moria 2009:188.  
 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:188. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:188. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:188. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

(RUFS 2010) – utställningsförslag” hänvisas till vad som sagts i  prome-

morian. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 32  

Namn för gata inom stadsdelen Vasastaden - Bertil Ohlins Gata 

 

Uppkallande av en plats i Stockholm efter Bertil Ohlin 
Motion 2008:69 

Dnr 312-2062/2009, 312-2322/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade dels ett ärende om namn för gata inom stadsdelen 

Vasastaden och dels en motion av Hadar Cars (fp) i vilken han föreslår att en 

central plats i Stockholm namnges efter Bertil Ohlin.  
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Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:182. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Bertil Ohlins Gata fastställs som nytt namn på gata enligt bifogad karta till 

utlåtandet. 

2. Motion (2008:69) av Hadar Cars (fp) om Uppkallande av en plats i 

Stockholm efter Bertil Ohlin bifalls. 

 

 

§ 33  

Minnesplats över Sven Wallander 

Motion 2008:80 

Dnr 328-2690/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Malte Sigemalm (s) i vilken han 

föreslår att en plats i Stockholm ska uppkallas efter Sven Wallander.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:197. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:80) av Malte Sigemalm (s) om ”Minnesplats över Sven 

Wallander” anses besvarad med vad som sagts i utlåtandet.  

 

 

§ 34  

Demolering av de skriftliga omdömena 

Motion 2008:28 

Dnr 322-806/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Roger Mogert (s) i vilken han bl.a. 

föreslår att stadens lärare ska erbjudas utbildning i hur man kan arbeta med 

skriftliga omdömen på ett positivt sätt och inte tvinga stadens skolor att införa 

betygsliknande skriftliga omdömen.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:202. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:202. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:28) av Roger Mogert (s) om Demolering av de skriftliga om-

dömena anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet.  

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 35  

Lärare i barnrehabiliteringen 

Motion 2000:2 

Dnr 419-63/2000 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Viviann Gunnarsson m.fl. (mp) i 

vilken de anför att det behövs bättre samordning mellan sjukvård, rehabilitering 

och skola när det gäller barn med framför allt neurologiska skador och neuro-

psykiatrisk problematik. 

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:198. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:198. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2000:2) av Viviann Gunnarsson m.fl. (mp) om ”Lärare i barn-

rehabiliteringen” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 36  

Stockholms skolors simkunnighetsutmaning 

Motion 2006:35 

Dnr 322-3846/2006 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Christopher Ödmann (mp) i vilken 

han yrkar att kommunfullmäktige beslutar att införa en Skolornas simkunnig-

hetsutmaning i Stockholm samt att kriterier för simkunnighet tas fram i sam-

arbete med Svenska Livräddningssällskapet. 

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:199. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:199. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2006:35) av Christopher Ödmann (mp) om ”Stockholms skolors 

simkunnighetsutmaning” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 
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Reservation 

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 37  

Kommunal rätt till barnomsorg på obekväm arbetstid 

Motion 2008:21 

Dnr 321-661/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) i 

vilken de föreslår att barnomsorg på obekväma tider ska omfattas av 

barnomsorgsgarantin.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:201. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:201. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:21) av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) om ”Kommunal rätt till 

barnomsorg på obekväm arbetstid” avslås. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  
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§ 38  

En helhetssyn på uppföljning och samordning av insatser för ungdomar 

som inte går i gymnasieskolan 

Motion 2008:37 

Dnr 323-1173/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Karin Rågsjö och Inger Stark  

(båda v) i vilken de föreslår att riktade åtgärdsprogram ska tas fram och att en 

struktur ska byggas upp för samordning och uppföljning av alla ungdomar som 

inte går i gymnasieskolan. 

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:203. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:203. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:37) av Karin Rågsjö och Inger Stark (båda v) om ”En helhets-

syn på uppföljning och samordning av insatser för ungdomar som inte går i 

gymnasieskolan” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 39  

Åtgärder mot skolk, mobbning och kränkande behandling inom skolan 

Motion 2008:41 

Dnr 322-1221/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Eivor Karlsson (mp) i vilken hon 

föreslår en mängd åtgärder mot skolk, mobbning och kränkande behandling 

inom skolan.  
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Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:204. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:204. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:41) av Eivor Karlsson (mp) om ”Åtgärder mot skolk, mobb-

ning och kränkande behandling inom skolan” anses besvarad med vad som 

anförs i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 40  

Om tillståndet på Sergels torg - ”Ska vi göra nåt” 

Motion 2008:86 

Dnr 325-2791/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Karin Rågsjö (v) i vilken hon före-

slår att socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden ges i uppdrag att trappa upp 

arbetet som riktas till ungdomar på Sergels torg och återkomma med en åtgärds-

plan. 

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:207. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:207. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:86) av Karin Rågsjö (v) Om tillståndet på Sergels torg – ”Ska 

vi göra nåt” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.   

 

 

§ 41  

Om hemlöshet 

Motion 2008:89 

Dnr 325-2794/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Abdo Goriya m.fl. (s) i vilken de 

föreslår att staden ska anordna en hearing där bl.a. hemlösa och deras klientorga-

nisationer samt anhöriga bjuds in för att beskriva sin syn på problematiken samt 

ge förslag på lösningar.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:208. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:208. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:208. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:89) av Abdo Goriya m.fl. (s) Om hemlöshet anses besvarad 

med vad som anförs i utlåtandet.  

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och 

Livhs gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 42  

Tidtabell för att avskaffa hemlösheten 

Motion 2008:95 

Dnr 325-2944/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Karin Rågsjö m.fl. (v) i vilken de 

föreslår att staden fastställer en tidplan för att komma till rätta med hemlösheten. 

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:209. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:209. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:209. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:95) av Karin Rågsjö m.fl. (v) om Tidtabell för att avskaffa 

hemlösheten anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet.  
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Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och 

Livhs gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 43  

Riktlinjer för kontroll av försäljning av receptfria läkemedel i detalj-

handeln 

Dnr 329-1922/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om riktlinjer för kontroll av försäljning 

av recepfria läkemedel i detaljhandeln. 

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:189. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden ska ansvara för kontroll av 

försäljning av receptfria läkemedel i detaljhandeln från och med den 

1 november 2009. 

2. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämndens förslag till ”Riktlinjer för 

kontroll av försäljning av receptfria läkemedel i dagligvaruhandeln” 

godkänns. 

3. Taxa gällande kontroll av försäljning av receptfria läkemedel fastställs, 

från och med 1 november 2009, till den av socialtjänst- och arbetsmark-

nadsnämndens föreslagna nivån. 

4. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att revidera gällande reglemente för 

socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden i enlighet med utlåtandet. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen  (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas 

och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2009:189. 
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§ 44  

Främja, Skydda, Övervaka - FN:s konvention om rättigheter för personer 

med funktionsnedsättning (SOU 2009:36) 

Remiss från Socialdepartementet 

Dnr 001-1673/2009 

Skrivelse 117 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av betänkan-

det Främja, Skydda, Övervaka - FN:s konvention om rättigheter för personer 

med funktionsnedsättning. 

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:189. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Främja, skydda, övervaka – FN:s barnkonvention om 

rättigheter för personer med funktionsnedsättning (SOU 2009:36)” hänvisas 

till vad som anförs i promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 45  

Reviderat genomförandebeslut avseende samarbete med SISAB om byggna-

tion av en fullstor idrottshall vid Smedshagsskolan i Hässelby 
Hemställan från idrottsnämnden 
Dnr 328-1400/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en hemställan från idrottsnämnden om reviderat 

genomförandebeslut avseende samarbete med SISAB om byggnation av en 

fullstor idrottshall vid Smedshagsskolan i Hässelby. 

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:190.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Idrottsnämnden medges, med hänvisning till vad som anförts i utlåtandet, 

rätt att fortsätta samarbetet med SISAB om att uppföra en fullstor idrotts-

hall vid Smedshagsskolan omfattande totalt 75,0 miljoner kronor 

inklusive inventarier om 2,0 miljoner kronor. 

2. Idrottsnämnden medges rätt att förvärva idrottshallen av SISAB för  

73,0 miljoner kronor. Utgiften för förvärvet får beaktas i idrottsnämndens 

investeringsplan för år 2010. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande som redovisas i utlåtande 2009:190. 

 

 

§ 46  

Val av ledamöter och ersättare i nämnder 

Memorial 2009:16 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:16 om val av ledamöter och 

ersättare i nämnder.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 47  

Val av ledamöter och ersättare i brandförbundet 

Memorial 2009:17 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:17 om val av ledamöter och 

ersättare i brandförbundet.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  
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§ 48  

Val av ledamöter och suppleanter i stiftelser 

Memorial 2009:18 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:18 om val av ledamöter och supp-

leanter i stiftelser.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 49  

Val av revisorer och revisorssuppleanter hos stiftelser 

Memorial 2009:19 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:19 om val av revisorer och 

revisorssuppleanter hos stiftelser.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 50  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2009:20 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2009:20 om avsägelser och fyllnadsval.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 51  

Remittering av motioner 

 

Kommunstyrelsens promemoria av den 11 november 2009 om remittering av 

motioner behandlades. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

godkänna de föreslagna remitteringarna enligt nedanstående med tillägget att 

motion 2009:44 också remitteras till handikappråden, Synskadades riksför-

bund och DHR. 
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Motion Rotel Föredragande borgarrådens förslag 

Motion (2009:44) av Roger Mogert (s) om krav 

på tillgänglighet vid upphandling av tjänster 

Dnr 326-2292/2009 

 

I Handikappråden, Synskadades 

riksförbund, DHR 

SLK fys 2009-12-04 

 

 

§ 52  

Anmälan om uppräkning av arvoden för kommunala uppdrag 

Dnr 019-2160/2009 

 

Anmäldes att den uppräkning av arvoden för 2010 som följer av förändrat bas-

belopp har verkställts och meddelats berörda organ.  

 

 

§ 53  

Höghastighetsbanor - ett samhällsbygge för stärkt utveckling och kon-

kurrenskraft (SOU 2009:74) 

Förslag från Näringsdepartementet 

Dnr 314-2120/2009 

Skrivelse 118 

 

Kommunstyrelsen behandlade förslag från Näringsdepartementet i betänkandet 

Höghastighetsbanor - ett samhällsbygge för stärkt utveckling och kon-

kurrenskraft.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:190. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:190. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:190. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 20  2009-11-18 

38 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som yttrande över förslaget ”Höghastighetsbanor – ett samhällsbygge för 

stärkt utveckling och konkurrenskraft (SOU 2009:74)” överlämnas och 

åberopas promemorian. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 54  

Gemensamt kartläggnings- och bedömningsinstrument för biståndsbedöm-

ning inom äldreomsorgen 

Dnr 327-1460/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om gemensamt kartläggnings- och 

bedömningsinstrument för biståndsbedömning inom äldreomsorgen. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:187. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) samt Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:187. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Gemensamt kartläggnings- och bedömningsinstrument för bistånds-

bedömning inom äldreomsorgen godkänns, bilaga 1-7 till utlåtandet. 

2. Äldrenämnden uppmanas att återkomma i samband med nämndens 

verksamhetsplan för 2010 med en begäran om medel för utveckling av 

Paraplysystemet. 
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Reservation 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Emilia Hagberg (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

borgarrådet Mogerts, Emilia Hagbergs och borgarrådet Livhs gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 55  

Inrättande av trygghetsboende i Stockholms stad  
Minoritetsåterremiss från kommunfullmäktige den 13 november 2009  
Dnr 327-1178/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en minoritetsåterremiss från kommunfullmäktige 

den 13 november 2009 av inrättande av trygghetsboende i Stockholms stad.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:186. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2009:186. 

 

Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:186. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Trygghetsboende inrättas i enlighet med vad föredragande borgarråd anför 

i utlåtandet. 

2. Som svar på kommunfullmäktiges återremiss hänvisas till stadslednings-

kontorets tjänsteutlåtande (daterat 2009-11-13) samt vad föredragande 

borgarråd anför i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Mogert samt Teres Lindberg, Malte Sigemalm och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och 

Livhs gemensamma yrkande.  

 

Emilia Hagberg (mp) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 56  

Val av kommunstyrelsens integrationsberedning 

Val-PM 2009:10 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om val av kommunstyrelsens integra-

tionsberedning. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

bordlägga val av kommunstyrelsens integrationsberedning.  

 

 

§ 57  

Val av kommunstyrelsens pensionärsråd 

Val-PM 2009:11 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om val av kommunstyrelsens pensio-

närsråd. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att  

bordlägga val av kommunstyrelsens pensionärsråd. 

 

 

§ 58  

Val av ledamöter och suppleanter till styrelsen för Stiftelsen Barnens Dag 

Val-PM 2009-12 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om val av ledamöter och suppleanter 

till styrelsen för Stiftelsen Barnens Dag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att  

bordlägga val av ledamöter och suppleanter till styrelsen för Stiftelsen 

Barnens Dag.  

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Ylva Tengblad 

 


